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Ja en je mist het volume van de ziekenhuizen als je niet voor hen kiest. Misschien moet dat punt er uit. Je mist

vooral de kleinschaligheid/ nabijheid van huisartsen, dat is t lastigst toch? Logistiek heeft dat weer voordelen

natuurlijk, zonder huisartseen, want 5000 adressen is wel een dingetje. Dat stukje zit op operationeel vlak nog niet

helemaal scherp is mijn indruk
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Onderwerp: Afspraak Opschalen

J
Vandaag nog even kort gesproken met iE over de bijeenkomst van morgen.

1k denk dat het goed is dat we morgen tot een richtlijn komen van een formele vraag aan de GGD over hun inzet.

Daarnaast commitment vanuit LHV met en zonder opschaling.
En op basis van die commitment (of niet) verdere opdracht tot uitwerken van een scenario ter voorbereiding voor

het gesprek met de minister woensdag of donderdag.

Daarnaast kleine aanvulling op de presentatie. Bij het scenario GGD met ziekenhuizen hebben we als nadeel

vermeld dat je het volume van de huisartsen mist. Uiteraard mis je ook het volume van de huisartsen als je voor

het scenario van alleen de GGD kiest.

Je zou dit ook evt kunnen zien voor het volume van de ziekenhuizen als je voor scenario 1 of 3 kiest. We zullen dit

in de nieuwe versie van de presentatie aanpassen.

Met vriendelijke groet,
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